
Referat fra bestyrelsesmøde d.17.06.2021. AFD. 300

Kevin Bilyk, Marianne Nygaard, Gitte Skjold, Jan og Karina Gregersen Deltog
Afbud fra Vera Bilyk. Referant Karina 

1 Referat af 26.05.2021 godkendt
2 Bestyrelsen har drøftet et forslag fra en beboer om adgang til 

vaskekælderen efter kl.21.00, for at afhente vasketøj.
      Bestyrelsen syntes der er god mulighed for at planlægge afhentning 

indenfor vaskeriets åbningstid fra 6.00 - 21.00 alle dage

3 Der er truffet beslutning om at afdelingsmødet bliver på Hotel scandic 
Regina ligsom sidste år. Nærmer info. fra Fællesbo.

4 Det blev besluttet at fremtidige referater igen, vil ligge på Min side og i 
papirform i vaskekælderen jfv. pkt 6 fra d. 11.03.2020.

5 Bestyrelsen har drøftet et forslag om at beboer kan/må bruge 
multibanen til at træne/lege med sin hund/hvalp. Det giver god mening 
her i afdeling hvor vi må have husdyr. Der kan lukkes af ved at bruge 
de små mål. Hunden skal være under opsyn og må ikke være til gene/
fare for nogen.  Kommer der børn og skal bruge banen, har børnene 
førsteret.
Målene stilles på plads efter brug..

6 Næste møde evt. 17.08.21
7 Evt.


